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Zveřejněna upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění 

Zápis č. 1 
z veřejného zasedání zastupitelstva města Velešín konaného dne 14. 11. 2018 

Přítomen:  
Bartizal Jaroslav                 Pro rozvoj města Velešín  

Čulík Tomáš                       Náš Velešín 

Falc Petr Ing.                      Náš Velešín 

Jantač Vladimír Ing.           KDU-ČSL        

Klein Karel                         Pro rozvoj města Velešín 

Klíma Josef Mgr.                SNK - Prosperující Velešín 

Koubová Kristýna Bc.        Náš Velešín 

Německá Jana Ing.             SNK – Prosperující Velešín 

Olšanová Iva Mgr.              Náš Velešín 

Růžička Jiří                         Pro rozvoj města Velešín 

Skřivánek Petr Ing.             SNK – Prosperující  Velešín 

Šimánek Milan Ing.            KDU-ČSL 

Toms Jan Bc.                      Náš Velešín 

Trajer Pavel BcA.               Náš Velešín 

Vágner Petr Ing.                 Náš Velešín 

 

Začátek: 16,00 hod 

Konec:    17,10 hod 

 

Program 

1.     Zahájení 

        - informace o průběhu a výsledcích voleb 

        - slib členů zastupitelstva 

2.     Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu (§95 odst. 1 zákona o obcích) 

3.     Schválení programu jednání 

4.     Schválení jednacího řádu zastupitelstva 

5.     Volba starosty a místostarosty 

                   a) určení počtu místostarostů 

                   b) určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě uvolnění (§ 71   

                       zákona o obcích)  

                   c) volba starosty 

                   d) volba místostarosty 

6.     Volba členů rady  

7.     Zřízení finančního a kontrolního výboru 

                   a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

                   b) volba předsedy finančního výboru 

                   c) volba předsedy kontrolního výboru 

8.     Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva (§ 72 zákona o obcích) 

9.     Smlouva o bezúplatném převodu pozemku p. č. 806/1 a 822/70, k. ú. Velešín 

10.   Diskuze, závěr  

 

Před jednáním předal zástupce registračního úřadu, paní Dana Kollarová, v souladu s § 53 zákona                 

č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev v obcích, patnáct „Osvědčení o zvolení členem zastupitelstva“.  

 

 

1. Zahájení 

Zasedání v souladu s ustanovením zákona o obcích zahájil a dále řídil dosavadní starosta Mgr. Josef Klíma 

(dále jen předsedající).  

- Slib členů zastupitelstva 

Předsedající přečetl slib (příloha č. 2 zápisu) a zastupitelé jeden po druhém pronesením slova „slibuji“          

a podpisem skládali slib do rukou předsedajícího. Předsedající (jako zároveň člen nového zastupitelstva) slo-

žil slib do rukou pana Jaroslava Bartizala, jako prvního slibujícího zastupitele v pořadí. Vše v souladu s § 69 

odst. 2 a 3 zákona č. 128/2000 Sb., zákona o obcích v platném znění. 

- Informace o průběhu a výsledcích voleb 

Předsedající přečetl výsledky voleb do zastupitelstva města Velešín, potvrzené Českým statistickým úřadem.  
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2. Určení ověřovatelů zápisu a jmenování zapisovatele 

Zapisovatelka: Radka Šímová  

Ověřovatelé zápisu: Jiří Růžička, Tomáš Čulík 

 

3. Návrh programu jednání 

Předsedající přečetl navržený program jednání. 

Mgr. Klíma – má někdo ze zastupitelů doplněk, jiný názor, jiný bod k dnešnímu programu? Není tomu tak. 

Budeme hlasovat veřejně zvednutím paže. 

 

Hlasování o návrhu programu jednání 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Návrh programu jednání byl schválen 

 

4. Schválení jednacího řádu zastupitelstva 

Mgr. Klíma – nyní následuje bod schválení jednacího řádu zastupitelstva. Jednací řád byl předložen dopře-

du, byl prezentován jako současný, to znamená, že se můžeme podle něho řídit, ale nemusíme, můžeme ho 

doplnit, pozměnit. Zeptám se tedy jednotlivých zastupitelů, zda chtějí změnit, doplnit jednací řád, který byl 

předložený ke schválení. 

Čulík – volba bude tajná nebo veřejná? 

Mgr. Klíma – volba je z jednacího řádu veřejná, to znamená aklamací. Může se ale samozřejmě v průběhu 

podat návrh na volbu tajnou. 

Čulík – děkuji. 

Mgr. Klíma – jiné dotazy nejsou, dávám hlasovat. Kdo je pro to, abychom se řídili jednacím řádem, který 

byl předložen před jednáním? 

 

Usnesení č. 4/01 

Zastupitelstvo města schvaluje Jednací řád zastupitelstva města Velešín.      

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

   

5. Volba starosty a místostarosty 
Mgr. Klíma - nyní následuje volba starosty a místostarosty. V prvním bodě musíme určit počet místostaros-

tů. 

a) určení počtu místostarostů 

Mgr. Klíma – ze zkušenosti pro město Velešín doporučujeme zachovat současný stav, to znamená počet 

místostarostů jeden. Má, prosím, ze zastupitelů někdo jiný návrh? Jiný názor? Není tomu tak, takže nyní hla-

sujeme o počtu místostarostů. Návrh je, aby byl pouze jeden místostarosta. 

 

Usnesení č. 5a)/01 

Zastupitelstvo města schvaluje ustavení a volbu jednoho místostarosty.      

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 
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b) určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě uvolnění (§ 71 zákona      

o obcích) 

Mgr. Klíma -  nyní musíme určit, které funkce budou uvolněné, případně neuvolněné. Opět ze zkušenosti 

navrhujeme, aby uvolnění funkcionáři byli dva, a to starosta a místostarosta. Ostatní funkcionáři budou jako 

neuvolnění. Zeptám se zastupitelů, máte prosím jiné návrhy, jiný názor? Není tomu tak, takže můžeme při-

stoupit k hlasování. Kdo je pro to, aby na další volební období byli uvolněni dva funkcionáři, což je místosta-

rosta a starosta? 

 

Usnesení č. 5b)/01 

Zastupitelstvo města v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích určuje, že pro výkon starosty      

a místostarosty budou členové zastupitelstva dlouhodobě uvolněni.  

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

   

c) volba starosty 
Mgr. Klíma – nyní následuje samotná volba. První na řadu přichází volba starosty města. Volba starosty je 

navržena podle jednacího řádu aklamací, stejně tedy jako všechna ostatní hlasování, veřejně. Prosím, aby 

členové zastupitelstva dávali k dispozici návrhy na funkci starosty. 

BcA. Trajer – já bych chtěl za sdružení Náš Velešín navrhnout kandidáta na starostu pana Petra Vágnera. 

Mgr. Klíma – děkuji. Navržen byl pan Petr Vágner. Prosím, jsou i jiné návrhy? 

Ing. Skřivánek – já bych chtěl navrhnout Mgr. Josefa Klímu. 

Mgr. Klíma – děkuji. Jsou tu tedy dva návrhy. Před samotnou volbou však musí oba dva navržení souhlasit. 

Tak prosím budeme postupovat i u dalších návrhů. Takže prosím pana Vágnera. 

Ing. Vágner – já děkuji a přijímám kandidaturu. 

Mgr. Klíma – děkuji. Mně nezbývá nic jiného než přijmout, takže přijímám.  

Nyní přistoupíme k volbě starosty. Volba tedy bude aklamací. Podle jednacího řádu se nejdříve hlasuje o tom 

návrhu, který byl předložen jako poslední. Nyní hlasujeme o kandidátovi, který se jmenuje Josef Klíma. Kdo 

je pro to, aby se stal starostou na čtyři roky pan Josef Klíma? 

 

Hlasování o návrhu – kandidát na starostu Mgr. Josef Klíma 

Pro: 5 (Bartizal, Klíma, Německá, 

Růžička, Skřivánek) 

Proti: 10 (Čulík, Falc, Jantač, 

Klein, Koubová, Olšanová, Šimá-

nek, Toms, Trajer, Vágner) 

Zdr.: 0 

Návrh nebyl přijat 

 

Mgr. Klíma – druhý kandidát, Ing. Petr Vágner. Kdo je pro to, aby se na další volební období roku                      

2018 – 2022 stal starostou města Velešín pan Petr Vágner? 

 

Hlasování o návrhu – kandidát na starostu Ing. Petr Vágner 

Pro: 10 (Čulík, Falc, Jantač, Klein, 

Koubová, Olšanová, Šimánek, 

Toms, Trajer, Vágner) 

Proti: 3 (Klíma, Německá, Skřivá-

nek) 

Zdr.: 2 (Bartizal, Růžička) 

Návrh byl přijat 

 

Usnesení č. 5c)/01 

Zastupitelstvo města volí starostou města Velešín Ing. Petra Vágnera.    

 

Mgr. Klíma – já mohu panu Vágnerovi pogratulovat, popřát mu, aby vedl město alespoň tak dlouho jako já. 

Ing. Vágner – dámy a pánové, vážení občané, vážení zastupitelé, než přistoupíme k dalšímu bodu, chtěl 

bych poděkovat lidem, občanům, kteří mi umožnili se na další čtyři roky stát „pečující rukou“ o toto město. 

Moc si toho vážím, je to pro mne velký závazek, a zároveň bych také chtěl poděkovat panu Mgr. Josefu 

Klímovi, který jako lodivod toto město vedl po 16 let, a myslím, že za ním je vidět určitě úspěšná práce. 

Takže Vám tímto chci poděkovat za to, jak jste město kočíroval. 

Starosta neřídí město sám. Přál bych si, aby lidé, kteří budou zvoleni do rady, byli schopni se vzájemně pod-

porovat, mohli se na sebe spolehnout, mohli se o sebe opřít, aby spolu měli dobrý vztah, který je založen               
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na solidním jednání. Proto bych rád poprosil zastupitele, aby toto měli na mysli při volbě každého dalšího 

radního. Děkuji. 

 

d) volba místostarosty 

Ing. Vágner - Nyní můžeme přistoupit k volbě místostarosty. Já poprosím jednotlivá sdružení, aby navrhli 

své kandidáty na místostarostu. 

Bartizal – já navrhuju pana Růžičku. 

Ing. Vágner – děkuji. 

Růžička – návrh přijímám. 

Ing. Vágner – další návrhy? Návrhy nejsou, takže můžeme přistoupit k hlasování. Hlasujeme o postu mís-

tostarosty. Je tady jediný návrh a to je pan Růžička. 

 

Hlasování o návrhu – kandidát na místostarostu Jiří Růžička 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0  Zdr.: 0  

Návrh byl přijat 

 

Usnesení č. 5d)/01 

Zastupitelstvo města volí místostarostou města Velešín pana Jiřího Růžičku.     

 

Ing. Vágner – místostarostou na další období se stal pan Jiří Růžička. Blahopřeji. 

Růžička – děkuji za potlesk, děkuji za zvolení. Jak již řekl pan Vágner, práce na městě je o spolupráci, takže 

doufám, že další čtyři roky budou plodné, alespoň tak, jako dosud. Děkuji za hlasy. 

 

6. Volba členů rady  

Ing. Vágner – můžeme přikročit k bodu č. 6, a to je volba členů rady. Prosím jednotlivá sdružení, aby navr-

hovala své kandidáty na členy rady. 

Čulík – za sdružení Náš Velešín navrhuju pana Trajera. 

BcA. Trajer – kandidaturu přijímám. 

Ing. Vágner – další návrhy? 

Bartizal – navrhuji pana Jantače. 

Ing. Jantač – kandidaturu přijímám. 

Ing. Skřivánek – já navrhuju pana Klímu. 

Mgr. Klíma – kandidaturu přijímám. 

Ing. Vágner – ještě nějaké další návrhy? Nejsou, hlasujeme tedy o posledním návrhu, jako o prvním, takže 

hlasujeme o Mgr. Klímovi. 

Mgr. Klíma – já bych si ještě dovolil za nás navrhnout pana Skřivánka. 

Ing. Vágner – pan Skřivánek kandidaturu přijímá? 

Ing. Skřivánek – kandidaturu nepřijímám. 

Ing. Vágner – ještě nějaké další návrhy? Takže hlasujeme nyní o posledním návrhu, o Mgr. Josefu Klímovi. 

Kdo je pro to, aby se členem rady stal pan Josef Klíma. 

 

Hlasování o návrhu – kandidát na člena rady Mgr. Josef Klíma 

Pro: 8 (Bartizal, Jantač, Klein, 

Klíma, Německá, Růžička, Skřivá-

nek, Šimánek) 

Proti: 7 (Čulík, Falc, Koubová, 

Olšanová, Toms, Trajer, Vágner) 

Zdr.: 0  

Návrh byl přijat 

 

Ing. Vágner – Mgr. Josef Klíma byl zvolen členem rady. Blahopřeji. 

A můžeme hlasovat o dalším návrhu. Dalším navrženým byl pan Vladimír Jantač. 

 

Hlasování o návrhu – kandidát na člena rady Ing. Vladimír Jantač 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0  Zdr.: 0  

Návrh byl přijat 
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Ing. Vágner – blahopřeju dalšímu členovi rady. Zvoleným je Ing. Vladimír Jantač.  

Posledním navrženým byl pan Trajer. Pojďme prosím hlasovat, kdo je pro to, aby se členem rady stal pan 

Pavel Trajer? 

 

Hlasování o návrhu – kandidát na člena rady BcA. Pavel Trajer 

Pro: 7 (Čulík, Falc, Koubová, Ol-

šanová, Toms, Trajer, Vágner) 

Proti: 8 (Bartizal, Jantač, Klein, 

Klíma, Německá, Růžička, Skřivá-

nek, Šimánek) 

Zdr.: 0  

Návrh nebyl přijat 

 

Ing. Vágner – máme čtyři členy rady 

BcA. Trajer, Mgr. Olšanová -  navrhujeme přestávku 10 minut. 

Ing. Vágner – dáme 5 minutovou přestávku? 

 

Hlasování o návrhu – 5 minutová přestávka 

Pro: 14 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Šimá-

nek, Toms, Trajer, Vágner) 

Proti: 0  Zdr.: 1 (Skřivánek)  

Návrh byl přijat 

 

Ing. Vágner – vyhlašuji 5 minutovou přestávku. 

 

16,35 – 16,40 hodin – přestávka. 

 

Ing. Vágner – chybí nám ke zvolení poslední člen rady, pokračujeme ve volbě radních. Požádám tedy usku-

pení, aby navrhla kandidáty na radního. 

Čulík – navrhuju pana Trajera. 

BcA. Trajer – kandidaturu přijímám. 

Mgr. Klíma – navrhuju pana Skřivánka. 

Ing. Skřivánek – kandidaturu přijímám. 

BcA. Trajer – za naše sdružení navrhuju pana Čulíka. 

Čulík – kandidaturu přijímám. 

Ing. Vágner – můžeme hlasovat. Jako o prvním hlasujeme o panu Čulíkovi. 

 

Hlasování o návrhu – kandidát na člena rady Tomáš Čulík 

Pro: 11 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Koubová, Olšanová, Růžička, 

Šimánek, Toms, Trajer, Vágner) 

Proti: 1 (Klíma) Zdr.: 3 (Klein, Německá, Skřivá-

nek) 

Návrh byl přijat 

 

Ing. Vágner – pátým členem rady se stává pan Čulík. Blahopřeju. 

 

Usnesení č. 6/01 

Zastupitelstvo města volí jako další členy rady města Tomáše Čulíka, Ing. Vladimíra Jantače, Mgr. 

Josefa Klímu.   

 

 

 

7. Zřízení finančního a kontrolního výboru  

a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

Ing. Vágner – můžeme přejít k dalšímu bodu, zřízení finančního a kontrolního výboru. Jako první určíme 

počet členů. Jak je zvykem ve Velešíně, tak kontrolní výbor je tříčlenný a finanční výbor pětičlenný. Hlasu-

jeme, kdo je pro? 
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Usnesení č. 7a)/01 

Zastupitelstvo města zřizuje finanční výbor jako pětičlenný a kontrolní výbor jako tříčlenný.    

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

b) volba předsedy finančního výboru 

Ing. Vágner – přistupuju k dalšímu bodu a to je volba předsedy finančního výboru. Prosím jednotlivá sdru-

žení, aby dala své kandidáty na předsedu finančního výboru.  

Mgr. Klíma – já navrhuju paní Německou. 

Ing. Německá – kandidaturu přijímám. 

Ing. Vágner – ještě další návrhy? Nejsou. Jdeme hlasovat. Kdo je pro to, aby se předsedkyní finančního vý-

boru stala paní Německá? 

 

Hlasování o návrhu – předseda finančního výboru Ing. Jana Německá 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0  Zdr.: 0  

Návrh byl přijat 

 

Ing. Vágner – děkuji a Ing. Německé blahopřeju ke zvolení.  

 

Usnesení č. 7b)/01 

Zastupitelstvo města volí předsedkyní finančního výboru Ing. Janu Německou.    

 

c) volba předsedy kontrolního výboru 

Ing. Vágner – dalším bodem je volba předsedy kontrolního výboru. Prosím jednotlivá sdružení o návrhy 

kandidátů na předsedu kontrolního výboru. Žádné návrhy? 

Klein – já bych chtěl navrhnout pana Petra Skřivánka. 

Ing. Skřivánek – kandidaturu nepřijímám. 

Bartizal – v této situaci navrhnu pana Falce, protože v tom výboru byl. 

Ing. Falc – děkuji za nominaci a kandidaturu nepřijímám. 

Mgr. Klíma – navrhuji, aby se dnes nevolil předseda a volil se potom celý výbor najednou včetně předsedy 

na příštím zasedání zastupitelstva. 

Ing. Vágner – můžeme hlasovat o tomto návrhu. Kdo je pro tento návrh? 

 

Usnesení č. 7c)/01 

Zastupitelstvo města schvaluje návrh volit předsedu kontrolního výboru zároveň s jeho členy na dal-

ším zasedání zastupitelstva.   

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

8. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva (§ 72 zákona o obcích)  

Ing. Vágner – materiály máte v příloze, jedná se o nařízení vlády, je to ze zákona. Výše odměn se týkají 

předsedů výborů a komisí a neuvolněných členů zastupitelstva. Odměny se nekumulují, zastupitel dostává tu 

nejvyšší odměnu, která mu přísluší. 

 

Návrh na usnesení přednesl Mgr. Josef Klíma. 
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Usnesení č. 8/01 

A. Zastupitelstvo města stanovuje počínaje dnem přijetí tohoto usnesení neuvolněným členům zastupi-

telstva měsíční odměny v souladu s ustanoveními § 72 a § 77 odst. 3 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění Nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách členů zastupitelstev obcí, v platném znění, 

v maximální výši za funkci s nejvyšší odměnou, takto: 

– zastupitel (bez funkce)                         - 1690 Kč; 

- člen rady                                                - 6758 Kč; 

- předseda výboru                                   - 3379 Kč; 

- předseda komise                                   - 3379 Kč; 

- předseda zvláštního orgánu                 - 3379 Kč. 

B. V případě nastoupení náhradníka na uvolněný mandát bude odměna náležet ode dne složení slibu. 

C. Zastupitelstvo stanovuje, že v případě personální změny v obsazení jednotlivých funkcí, to je 

v případě nového zvolení do funkce předsedy výboru a komise, bude náležet ode dne zvolení do této 

funkce odměna novým funkcionářům. 

Bod se nesleduje     Z. EO MěÚ 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

9. Smlouva o bezúplatném převodu pozemku p. č. 806/1 a 822/70, k. ú. Velešín 

Ing. Vágner – jedná se o převod pozemků mezi ÚZSVM a Městem Velešín. My jsme nabyvatelé, převod-

cem je úřad. Jedná se o dva menší pozemky, které leží na komunikaci, která vede od areálu ZD ke sběrnému 

dvoru. Kdo je pro schválení této smlouvy? 

Ing. Německá – já mám ke smlouvě připomínku. Jsou tam formální chyby. 

Ing. Vágner – můžeme navrhnout úpravu smlouvy ve spolupráci s právníkem. 

Ing. Německá – to je zbytečné. 

Ing. Vágner – jsou tam tedy pouze formální, gramatické a stylistické chyby, nejedná se o věc, která by 

ovlivňovala obsah smlouvy, nebo dokonce dotýkání se práv někoho? 

Ing. Německá – ne. Jenom formální. 

Mgr. Klíma – ta smlouva se připravuje dva roky, je to samozřejmě poplatné době, to znamená, že                         

ve smlouvě jsem veden já jako starosta atd. Obávám se, že se smlouva bude možná muset schvalovat ještě 

jednou, že budou komplikace, ale doporučoval bych dnes podstatu smlouvy schválit. 

Ing. Vágner – protinávrh? 

Bartizal – zformulujte usnesení. 

Usnesení č. 9/01 

Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o bezúplatném převodu pozemku p. č. 806/1 a 822/70, k. ú. 

Velešín mezi Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových a Městem Velešín s opravou gra-

matických a stylistických chyb včetně změny zástupce Města. 

Bod se nesleduje     Z. starosta 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal, Čulík, Falc, Jan-

tač, Klein, Klíma, Koubová, Ně-

mecká, Olšanová, Růžička, Skři-

vánek, Šimánek, Toms, Trajer, 

Vágner) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

10. Diskuze, závěr  

Ing. Vágner – nyní otevírám diskuzi. 

Občan – když jste volili členy rady, byli navrženi tři členové, ale hlasovalo se jenom o jednom.  

Ing. Vágner – v prvním kole byl navržen pan Trajer, pan Jantač a pan Klíma. 

Občan – jde o toho posledního člena. Byli tří, ale hlasovalo se jenom o jednom. 

Ing. Vágner – to byla volba pátého místa a tím, že byl zvolen pan Čulík, tak nebylo potřeba hlasovat dále.  

Občan – a proč se tedy nehlasovalo třeba o tom prvním navrženém? 

Ing. Vágner – je to v souladu s jednacím řádem zastupitelstva, o posledním návrhu se hlasuje jako první. 

Občan (p. XY) – chci za sebe říct, že nejsem spokojen se situací, do které se dostalo sdružení Náš Velešín, 

přestože vyhrálo volby tak přesvědčivě, a zdá se mi, že po těch volbách bylo poměrně dusno a mlha. Byla 
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stížnost na průběh voleb, pan Klíma se k tomu nepřihlásil včas, byl článek ve zpravodaji, který podle mého 

názoru nepřispěl ke klidnému povolebnímu vyjednávání. Byly dohody, o kterých víte taky víc než já. Mám 

pocit, že jde buď to město vést, nebo být v opozici, ale nejde obojí najednou, a mně teď přijde, že ten výsle-

dek, tak jak jste to udělali, je takový, že jsou vlastně všichni v opozici. Moc si neumím představit, jak ta rada 

bude efektivně pracovat. Petře, tu situaci ti nezávidím a zároveň mám pocit, že se někteří zapomněli podívat 

na výsledky voleb. 

Mgr. Klíma – pane XY, myslím, že se všichni podívali na výsledky voleb, protože komunální volby nejsou 

ani o volbě starosty ani o volbě rady, ale o volbě zastupitelů. Až těch patnáct potom mezi sebou volí. Pokud 

by byla přímá volba starosty, místostarosty, jiných funkcionářů, byl by výsledek třeba jiný. Ale bohužel je to 

tak, jak jste viděl dneska. Po skončení voleb se tady u nás nehraje na opozici nebo na vládnoucí stranu, ale 

všichni jedou podle svého nejlepšího vědomí a svědomí, podle toho, co mají v programu a za co sami tu ruku 

zvedli. Takže se nebojte, že by tady byla nějaká opozice, pokud si na to někdo nebude hrát.  

Pokud jste se dotýkal stížnosti na průběh voleb, chtěl bych tady na veřejnosti říct, že pokud jste si myslel, že 

jsem „námitku“ podal já, tak jste na omylu. Já jsem o tom nevěděl. Vezměte prosím v potaz a uvědomte si, 

že pokud chcete o někom něco psát, zeptejte se radši toho, o kterém píšete. 

Občanka (p. XY) – sděluji panu XY, který tady teď napadl mého manžela, že něco podal a nepřihlásil se 

k tomu, že jsem to podala sama, a to proto, že jsem svéprávná občanka Velešína, která považovala to, co na-

padla, za protiprávní. A protiprávní to bylo. Samozřejmě, že ten jeden hlas nemohl změnit výsledek voleb, 

ale já jsem nenapadala jeden hlas, protože jestliže to komise připustila, je velmi pravděpodobné, že takových 

hlasů tam bylo více. Takže bych nerada, aby velešínští tady házeli špínu na někoho, kdo si to vůbec za prvé 

nezaslouží a za druhé to není ani pravda. Jediným smyslem toho mého podání bylo, abych poukázala na to, 

že toto uskupení nedodržuje zákony. 

Občanka (p. XY) – paní XY já si Vás velice vážím jako manželky svého pana manžela, na druhé straně si 

plně uvědomuji, já jsem četla to rozhodnutí soudu, a přijde mi škoda, protože já si vážím pana Klímy za tu 

práci, kterou tady udělal, a opravdu si ho vážím, protože kultivovaně pracoval, stejně tak přeji Petrovi, aby to 

dokázal, ale na druhé straně paní manželka tentokrát spíše Vám podkopala cestičku. A to rozhodnutí toho 

soudu a ten důvod, co jste tam uvedla, byl bohužel tak jednoduchý a malicherný, že jste to dělat neměla. 

Pardon, ale já se musím takhle vyjádřit a přeji Vám i panu Klímovi, aby s úctou k lidem prostě to tak bylo,             

a aby všichni pracovali v úctě jeden k druhému. Petrovi zároveň musím říct, že má těžkou pozici,                   

a přeji mu hodně energie do toho, aby tu pozici zvládal. 

Občanka (p. XY) – chtěla bych jenom říct, že na stránkách Našeho Velešína jsem nenašla jediný útok               

na bývalého starostu pana Klímu, jak o tom psal ve zpravodaji. Pokud vás to ještě zajímá, podívejte se                    

na tyto stránky. 

Občanka (p. XY) – nemá smysl se tady handrkovat. 

Mgr. Klíma – vážení spoluobčané, já bych nechtěl, aby se tady končilo nějaké období, které trvalo od roku 

1994, kdy jsem se stal na návrh pana Jantače členem rady, a nepřetržitě jsem jím vlastně dosud, hádkami.   

Chtěl bych říct paní XY, že bohužel nemá pravdu, protože na facebooku byly věci, které někdo smazal,                 

o tom, že se dělají černoty na radnici, aby se na to podívali, aby dokonce zkontrolovali smlouvy, které se 

uskutečnily. Smlouvy podepisuje starosta, ale vždy na základě projednání v radě, případně v zastupitelstvu. 

Berte to prosím jenom jako moji poznámku. Myslím si, že to sem nepatří.   

Chtěl bych ještě za to období, které jsem byl ve vedení radnice, poděkovat občanům za to, že mne podporo-

vali. Myslím si nekriticky, že za námi bylo něco vidět. Vystřídalo se mnoho zastupitelů za to období, já jim 

moc děkuji. Zároveň děkuji pracovníkům městského úřadu, kteří mi dennodenně pomáhali pracovat tak, aby 

město fungovalo tak jak má. Chtěl bych poděkovat hasičům a všem těm, kteří je podporovali. Byl bych rád, 

aby se nezapomnělo na to, že skutečně ta „hlava“, která je vystrčena na činnost města, je skutečně jenom 

„hlavou“, samozřejmě musí mít vizi do budoucna, nemůže se dívat na čtyři roky dopředu, musí se dívat                 

na dvacet let dopředu, ale že má za sebou spoustu lidí, kteří mu pomáhají. Policie, kronikáři, knihovníci, ško-

la, školka, prostě je toho strašně moc, včetně správy majetku. A za to patří můj dík. Děkuju všem. 

Ing. Vágner – já vám všem přeju hezký večer, končím diskuzi a nashledanou. 

 

Ve Velešíně 15. 11. 2018 

 

Zapsala: Radka Šímová                 Ověřil: Jiří Růžička 

 

                            Tomáš Čulík 

                                                                                    

                                                                                        Starosta města: Ing. Petr Vágner 

 

Přílohy: 

Příloha č. 1 –  prezenční listina 

Příloha č. 2 –  listina prokazující složení slibu člena zastupitelstva města 


